
 
STYREREFERAT 
SPANSK VANNHUNDKLUBB NORGE (SVK) 

_________________________________ 

 
Møte nr.9 /2016 

Tidspunkt:    Mandag 7. november  2016 kl. 20 30 til 23 30 

Sted: Skype 

 

Tilstede: Berit Langdahl Andresen, Linn Berenguer, Laila Iversen og Torine Kriznik 

Referent. Torine 

________________________________________________________________________________ 

 
61-16 Styrereferat 8 -  mandag 10. oktober 2016  
Referatet ble gjennomgått, godkjent og legges ut på hjemmesiden.  
 
62-16 Økonomi –bruk av nettbank 
Styret oppdatert om økonomisk status for klubben.  
 
63-16 Klubbpost 
Innkommet post fra NKK og andre klubber ble gjennomgått. Mange klubber sender ut generelle tillatelser 

for å ha med deres rase(r) på utstilling og disse er ikke relevante.  Av innkommen post relevant for oss 

nevnes disse: 

63-16-1 Disiplinærlisten fra NKK  sendt rundt til styret i forkant av møtet. Ingen anmerkninger 

63-16-2 Kritisk brev fra Mydeklubben angående NKK sin håndtering av klubbdeling.Tas til 

etterretning. 

63-16-3 NKK, ad forslag på kandidater til NKKs ulike komiteer og utvalg. Vi fremmer ingen 

kandidater. 

64-16-4 Epost henvendelse fra medlem om treff. Vi diskuterte og gir tilbakemelding. 

 

64-16 Høsttreff i klubbregi 

Det har til nå i høst blitt avholdt treff på Røros og i Gjøvik.  
 
65-16 Status utvalg 
65-1-16  RAS – status uendret 

65-2-16 Valpekompendium – Fordelt oppgaver på utvalgsmedlemmene og samler dokumentasjon i 

arbeidsmøte i januar. Arbeidsmøtet tirsdag 25.10 kl. 20 på Skype ble avlyst og nytt møte i januar avtales. 

 

66-16 Raseparaden Dogs4All  

Vi er påmeldt per 21.oktober og avventer mer informasjon fra NKK. Vi kjøper inn Spansk flagg idet denne 

kan benyttes til både raseparader, utstillinger og rasetorg.  

 

67-16 Handlingsplan 2016 
Vi gjennomgikk handlingsplanen for november. 
 
68-16 Gjøremålslisten  
Den ble gjennomgått og oppdatert. Tilsendes styremedlemmene sammen med forslag til møtereferat 9. 
 
69-16 Annet 
Vi ønsker oss en Stamtavlebok for Spansk Vannhund og vi vil se på muligheter og løsninger for å lage den.  

 

Neste styremøte: Mandag 12. desember på SKYPE fra kl. 20 


